



Subject: Get Ready for an Enthralling After-School Journey!

Dear Parents,

We are pleased to offer additional after-school activities to enrich your child's learning experience at Crown Private School. These activities provide an opportunity for fun, exploration, and skill-building outside regular school hours.

All you need to do is click on the link below or visit our **school website** to register online. Hurry, as the **registration deadline is set for 25th September, 2023**. We understand you may be curious about the cost. It's conveniently outlined for each activity in the form, and here's the exciting part, we have a special offer available upon request.

Safety always comes first. Your child's well-being is our utmost concern. We will strictly adhere to all health and safety guidelines, ensuring a secure and unforgettable experience. We invite you to be a part of this thrilling journey alongside us.

Thank you for continuing to entrust us with your child's education. We are eagerly anticipating their radiant presence in our after-school activities program! Get ready for a once-in-a-lifetime adventure!

For registration kindly click on this link: <https://forms.gle/D1n56JBThTKiu1ZA6>

Yours Sincerely,
Dr. Kishor Pillai

Director/Principal

الموضوع: استعد لمغامرة ممتعة بعد الدوام المدرسي!

أولياء الأمور الأعزاء:

يسعدنا في مدرسة كراون الخاصة تقديم أنشطة إضافية بعد انتهاء الدوام المدرسي لإثراء تجربة تعلم الطلبة، توفر هذه الأنشطة فرصة للمتعة والاستكشاف وبناء المهارات خارج ساعات الدوام المدرسي.

للتسجيل يرجى تعبئة النموذج التالي بالنقر على الرابط أدناه أو زيارة موقع المدرسة والتسجيل عبر الإنترنت، آخر موعد للتسجيل هو **25 سبتمبر 2023**، يرجى العلم أن رسوم كل نشاط مذكورة في نموذج التسجيل، كما يوجد عروض خاصة متاحة عند الطلب.

إن سلامة الطلبة تعتبر من أهم أولوياتنا ورفاهيتهم هي أقصى اهتماماتنا، سنلتزم بشكل حازم بجميع إرشادات الصحة والسلامة، مما يضمن تجربة آمنة لا تُنسى.

للتسجيل يرجى النقر على الرابط: <https://forms.gle/D1n56JBThTKiu1ZA6>

نشكركم على ثقتكم بنا ونتطلع لتشجيعهم على المشاركة في برنامج أنشطة بعد الدوام المدرسي.